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Carmelia
verkast naar
FC Lienden
Shanon Carme-
lia voetbalt ko-
mend seizoen bij
FC Lienden. De
rechtsachter
komt over van
IJsselmeervo-
gels, waar hij
drie jaar actief
was. Carmelia
(30) is interna-
tional van Cura-
çao. NEC haalde
hem in 2008 als
jong talent naar
Nederland. Hij
brak door bij de
amateurs van
NEC en speelde
later ook voor
JVC Cuijk. Lien-
den is naar de
derde divisie ge-
degradeerd.

VOETBAL

Koolen in
Grand Final
met Oranje
Hockeyster
Sanne Koolen
uit Nijmegen
speelt met het
Nederlands
team deze week
de Grand Final
van de Pro
League. Oranje
speelt donder-
dag (20.00 uur)
in het Wagener
Stadion in Am-
sterdam de
halve finale
tegen Duitsland.
In de andere
halve finale spe-
len Argentinië
en Australië.
Zaterdag is de
finale van de
eerste editie van
de Pro League.

HOCKEY Sterspeler
Voerendaal
kiest voor
Vocasa
NIJMEGEN Vocasa heeft de
zesde nieuweling voor komend
seizoen binnen. Imre Harnisch-
macher verruilt VC Voerendaal
voor de volleybalclub uit Nijme-
gen. De eredivisionist heeft nu
een selectie van tien spelers.

Prestatiemanager Gert Veldhuizen
van Vocasa zegt nog zeker twee
versterkingen erbij te willen. De
24-jarige Harnischmacher maakt
met zijn overgang naar de Nij-
meegse club een flinke stap om-
hoog. Voerendaal was actief in de
eerste divisie, twee niveaus lager.
,,Maar Imre is te goed voor dat ni-

veau’’, stelt Veldhuizen. ,,Hij heeft
twee jaar geleden een tijdje bij ons
meegetraind, toen ik coach was bij
Vocasa. Zijn vriendin speelt bij ons
in het eerste vrouwenteam. Ik
wilde hem toen al erbij hebben. Hij
is technisch goed, krachtig en heeft
een geweldig mentaliteit.’’
Voor Voerendaal is het vertrek

van Harnischmacher een fikse
aderlating. Hij gold bij de Limbur-
gers als sterspeler, was aanvoerder
én zat in de technische commissie.
Nadat hij bekend maakte te ver-
trekken, besloten meer spelers weg
te gaan. De club trok onlangs zelfs
noodgedwongen het team terug uit
de eerste divisie. Harnischmacher
kon ook naar een Belgische club.
Veldhuizen: ,,Hij was al bijna rond,
maar gelukkig heb ik hem aan het
twijfelen gebracht. Hij zal in eerste
instantie moeten investeren in
zichzelf. Hij gaat van twee keer trai-
nen in de week naar vier keer, het
niveau is een stuk hoger. Maar hij is
een interessante speler, ook omdat
we ten opzichte van vorig jaar echt
een sterkere bank wilden.’’
Voor eventuele aanvullingen tij-

dens het komende seizoen hoopt
Veldhuizen dat spelers uit het
tweede team aanhaken. ,,Een aantal
jongens van het tweede gaan we bij
de trainingen betrekken’’, zegt
Veldhuizen. ,,Heren 2 is naar de
eerste divisie gepromoveerd. Dat
team lift mee op alle ontwikkelin-
gen rondom het eerste team. Daar
hopen we van te profiteren.’’

Ook Van de Venne
gaat naar Spanje
Jim van de Venne haalde vrijdag-
avond bij elk bericht in de groeps-
app van Jong Oranje opgelucht
adem. Bondscoach Michiel van der
Struijk belde de afvallers voor het
EK in Valencia persoonlijk op. Het
19-jarige hockeytalent uit Nijme-
gen kreeg geen telefoontje.

Sjoerd Maresch
Nijmegen

Net als Silas Lageman (hockeyer uit
Appeltern, speler van Kampong) en
Siem Schoenaker (uit Groesbeek, 
speler van HGC) gaat Van de Venne
met Jong Oranje naar Spanje. ,,Ik was
echt opgelucht’’, bekent de hockeyer
van Oranje-Rood.
De voormalig spits van NMHC

maakt zich op voor zijn eerste eind-
toernooi met Jong Oranje. Van de
Venne twijfelde aanvankelijk nog wel
over deelname, na een moeizaam eer-
ste seizoen in de hoofdklasse. ,,Ik heb
mezelf bij Oranje-Rood nog niet echt

kunnen bewijzen. Ik heb veel geleerd,
maar de concurrentiestrijd was
enorm.’’ De jonge aanvaller was nog
niet trefzeker in de hoofdklasse, wel
scoorde hij drie keer voor de Brabantse
club in de Europese wedstrijd tegen
Dinamo Kazan (6-2).
Van de Venne was tijdens de 8 Nati-

ons in Madrid eerder deze maand wel
op schot voor het Nederlands jeugd-
team. Tegen India (3-2 winst) opende
hij de score. Tegen Oostenrijk (11-0)
maakte hij een hattrick. Het voorbe-
reidingstoernooi met Jong Oranje was
doorslaggevend voor bondscoach Van
der Struijk, zo denkt Van de Venne.
,,Uiteindelijk hebben mijn unieke
kwaliteiten het verschil gemaakt, zo
zei de bondscoach. Volgens hem sta ik
als spits goed gepositioneerd en scoor
ik gemakkelijk.’’
Van der Struijk zou zijn selectie aan-

vankelijk vrijdag overdag al bekend
maken, maar hij twijfelde over een
paar spelers. ,,Daardoor was het extra
spannend. We hebben een aparte

groepsapp met alleen de spelers, zo
hoorde ik wie er waren afgevallen. De
kans werd steeds groter dat ik mee
mocht. Ik ben superblij dat ik erbij
zit.’’
Het Europees kampioenschap be-

gint 15 juli. Een week later is de finale.
Nederland zit in de poule met Frank-
rijk, Duitsland en Oostenrijk. Oranje
speelt in de voorbereiding drie keer te-
gen Engeland, twee keer tegen België
en eenmaal tegen Frankrijk.
,,Mijn agenda zit propvol’’, zegt Van

de Venne. ,,Naast alle activiteiten met
Jong Oranje moet ik nog veel voor
school doen. Al mijn cijfers zijn bin-
nen, maar ik mag niet over naar het
tweede jaar als ik mijn huiswerk niet
af heb voor het EK.’’
De spits volgt de opleiding Marke-

ting & Communicatie aan de Young
Talent Academy in Nijmegen. ,,Ik
maak mijn eigen planning, om het
hockey heen. Voor mij de ideale ma-
nier om topsport en school te combi-
neren.’’

▲ Jim van de Venne (aan de bal) in actie met Jong Oranje tegen Oostenrijk (11-0). FOTO STEFAN DEEMS

Hockeyer uit Nijmegen met Jong Oranje naar EK

GROESBEEK Na jaren in de kel-
der van het amateurvoetbal maakt
Ali Gençalioglu een opvallende
overstap. De 30-jarige voetballer
moet de kar gaan trekken bij het
flink vernieuwde Achilles’29.

De Cuijkenaar is één van de vijftien
nieuwkomers bij de naar de hoofd-
klasse gedegradeerde voetbalploeg
uit Groesbeek. Eén van de andere
spelers die aansluiten is zijn neef
Onür (Vitesse’08) ,,De buitenwereld
ziet ons als bij elkaar geraapt zooitje,
uit dat imago moeten we motivatie
halen”, zegt de spits. ,,Het avontuur
trekt me. Als ervaren speler wil ik
mijn verantwoordelijkheid pakken in

een groep met veelal jonge jongens.”
Na jaren van bestuurlijke onrust

moet het volgens Gençalioglu weer
om voetbal draaien bij de club. ,,Ik
heb gevraagd hoe het allemaal zit,
maar heb me verder niet in de nieuwe
organisatie verdiept. Ik vertrouw de
mensen van de technische commis-
sie op hun woord. Ik wil er nu voor
zorgen dat Achilles weer positief in
het nieuws komt.”
Voor Gençalioglu is Achilles een

kans uit duizenden, zegt hij. Hij
stopte enkele maanden geleden nog
bij vierdeklasser Milsbeek, midden in
het seizoen. Gençalioglu bedankte na
een meningsverschil met trainer
Danny Claassen. ,,Ik ben niet op een

goede manier weggegaan bij Mils-
beek, maar dat vertrek bood mij wel
de kans om mezelf op hoger niveau te
laten zien. Ik heb daarna getraind en
oefenwedstrijden gespeeld bij de
amateurs van NEC.”
Gençalioglu neemt uit zijn proef-

periode bij de Nijmeegse eersteklas-
ser één les mee. ,,Dat spelen op niveau
belangrijk voor me is. Ik heb nog al-
tijd een sportieve ambitie. Na enkele
jaren bij JVC Cuijk, Germania,
Alverna en in Duitsland vrat het lage
niveau de laatste jaren aan me. Ik
overwoog zelfs om ermee te kappen,
ook al was ik in gesprek met clubs.
Achilles is voor mij dan ook een on-
verwacht mooie uitdaging.”

Het imago van Achilles’29 is voor
Ali Gençalioglu juist een motivatie

Nijmegen Devils naar
Den Haag voor de
Ron Bertelingschaal
NIJMEGEN Nijmegen Devils speelt
op zaterdag 21 september in Den Haag
om de Ron Bertelingschaal, de sei-
zoensopening bij het ijshockey. De
landskampioen en bekerwinnaar uit
Nijmegen speelt dan in De Uithof te-
gen Hijs Hokij Den Haag.
De Haagse ploeg heeft als verliezend

bekerfinalist het thuisvoordeel. Die
regel telt voor de Supercup wanneer
één team zowel de landstitel als de be-
ker heeft gewonnen. Devils klopte
Den Haag afgelopen seizoen in beide
finales. De Nijmeegse ploeg won daar-
mee de eerste prijzen in negen jaar.
De wedstrijd om de Ron Berteling-

schaal bestaat sinds 2007. Nijmegen
speelde de wedstrijd drie keer en won
eenmaal (2010-2011).


